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GRISSLANS TOMTSAMFÄLLIGHET, GRISSLEHAMN 
Protokoll fört vid föreningsstämma 2010-06-13  

på Hotell Havsbaden kl 11.00 – 12.00 
 

1. Föreningsstämman öppnades av ordföranden Kenneth Sjöblom, som också hälsade alla 
välkomna. 

 
2. Kenneth Sjöblom valdes till stämmans ordförande och Margareta Lindén till sekreterare. 

 
3. Föredragningslistan godkändes enligt utsänt förslag. 

 
4. Stämman befanns vara i laga ordning utlyst. 

 
5. Röstlängden justerades till att 35 medlemmar var närvarande. 2 fullmakter redovisades, vilket 

innebar att 37 röstberättigade registrerats. 
 

6. Till att justera dagens protokoll valdes Gunilla Seger och Jan Holmlund. Samma personer 
valdes till rösträknare. 

 
7. Styrelsens förvaltningsberättelse: 

 
A. Årsberättelsen, som bilagts kallelsen, fastställdes.  
B. Resultatet för verksamhetsåret, som bilagts kallelsen, fastställdes. 
C. Revisionsberättelsen, utan anmärkning, föredrogs av Eva Karlsson. 

 
8. Föreningsstämman beviljade styrelsen ansvarsfrihet. 

 
9. Styrelsens framlagda och distribuerade budgetförslag godkändes av stämman. 

Medlemsavgiften blir oförändrat 3000 kronor och ersättningen – en middag till styrelse- 
medlemmar med respektive - utgår enligt samma principer som tidigare år. 

 
10. Förändringsförslag och information från styrelsen: 

 
A. I enlighet med beslut vid 2008 års stämma har kontakten med medlemmarna varit 

digitaliserad och hemsidan igång under nästan hela det gångna verksamhetsåret. 
Cirka ett dussin medlemmar saknar e-postadress och får information brevledes. 
Matrikeln är under omarbetning med anledning av de nya adresserna. Den är 
skyddad med lösenord, som återfinns i 2009 års stämmoprotokoll. Man kan också 
vända sig till någon i styrelsen för information. De som inte har e-postadress kommer 
att få matrikeln per post, när den färdigställts.        
Webmaster Christer Åkerman visade hemsidans funktioner och hur de kan 
användas. Antalet besökare på hemsidan www.grisslan.com ökar stadigt. 

 
B. Stämman beslutade i enlighet med styrelsens förslag att överföra medel från kontot 

för löpande utgifter till reparationsfonden, som därmed höjs från kr 135.000 till          
kr 199.500.  

 
11. Inga motioner hade inkommit. 
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12. Valberedningens förslag till styrelse mm föredrogs av Mathilda Sandstedt. Förslaget antogs 
och val förrättades varefter styrelse och revisorer utgörs av följande personer.  

 
 

Styrelse    Mandatperiod 
ordförande  Kenneth Sjöblom (omval)  2 år 
 
      
kassör Johan Cedergren (nyval)  2 år 
 
ord. ledamöter Christer Åkerman (omval)  2 år 

 Margareta Linden (kvarstår)  1 år 
  Rolf Svahn  (kvarstår)  1 år 
 
suppleanter  Jonas Bergrahm (omval)  1 år 
  Inga-Lill Kallin (nyval)  1 år 
  Kent Holmström (nyval)  1 år 
 
Revisorer 
ordinarie Eva Karlsson (omval)  1 år  
  KG Kyhlstedt (omval)  1 år  
 
suppleanter Björn Bonnevier (omval)  1 år 
  Pia Wråkhufvud (omval)  1 år 
 
Valberedningen fastställdes enligt det rullande schemat. Annan medlem i hushållet än den 
nämnda kan åta sig uppdraget. (Redovisning enligt gamla husnummer.) 
 
Från område A hus 1 - 14 rekryterar Sven Hilding, hus 10, Grisslestigen 6 
Från område B hus 15 – 20 och 29 – 34 rekryterar Anders Grafström, hus 33, Måsstigen 4 
Från område C hus 21 – 28 rekryterar Tomas Dahlmark, hus 22, Skatuddsvägen 44 
Från område D hus 35 – 45 rekryterar Ingegerd Petré, hus 39, Måsstigen 9  
Från område E hus 46 – 57 rekryterar Karin Elomaa, hus 57, Måsstigen 28 
 
Tomas Dahlmark är sammankallande och därmed också ansvarig för att skriftligt förslag på 
medlemmar till nästa styrelse lämnas i god tid före föreningsstämman i juni 2011. 
 
 
 
 

13. Övriga frågor 
 

A. Havtornsbuskarna på allmänningen. 
Vi uppmärksammades på att dessa buskar ger ett nyttigt och ovanligt c-vitaminrikt 
bär. Arten är dessutom relativt sällsynt. Vi uppmanas därför att inte ta bort några av 
buskarna, inte ens för att eventuellt få mera havsutsikt! 
 

B. Hastighetsbegränsning 30 km/h Skatuddsväggen. 
Efter vår årsstämma besökte Kenneth Sjöblom Grisslehamns samfällighetsförenings 
årsmöte och tog upp vårt önskemål om hastighetsbegränsning/fartgupp på 
Skatuddsvägen. Frågan protokollfördes och ska behandlas tillsammans med några 
andra sträckor inom vägföreningens område som också behöver fartsänkning. 
Vägföreningen kan dock inte själv bestämma utan måste ansöka om tillstånd hos 
länsstyrelsen. 
 

C. Oväsen från nya parkeringen. 
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 Kenneth Sjöblom har återigen varit i kontakt med Christer Karlsson på Eckerölinjen 
 angående olägenheterna från folk som campar. Denne informerade om att han så 
 gott som varje morgon kontrollerar parkeringen. Tyvärr är det problem att avvisa  
 camparna eftersom de oftast har druckit alkohol och därför inte kan/får köra därifrån. 
 För att om möjligt minska olägenheterna kommer Christer Karlsson att ytterligare 
 ändra personalparkeringen, så att personalens bilar gör att avståndet ökar mellan 
 våra utsatta hus och camparna.    
 För att kunna bedöma hur ofta problem uppstår är berörda hus välkomna att ringa 
 ordförande Kenneth Sjöblom 070 544 34 59 när störning uppträder.  

     
14. Föreningsstämman avslutades med att ordförande Kenneth Sjöholm tackade avgående 

kassören Hans Abrahamsson för ett gott arbete.  
 
   

Margareta Lindén   Justerat 
Sekreterare     Gunilla Seger 
 
 
___________________________  ______________________________ 
 

Justerat  
 Jan Holmlund 

 
 
_______________________________

   


